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Abstract (en)
The sealing (1) has casing (9) inserted from a side (6) into a hole (4), and a retainer pin (11) placed in another side (7) opposite to the side (6) in
the casing, where outer diameter of a pressing element (12) is greater than an inner diameter of a bind hole (19) of the retainer pin. The pressing
element is press-fitted in the blind hole so that a form closure is formed between an angular toothed profile (14) of the casing and a body (3) in a
region of the hole. A collar of the retainer pin is pressed at the side (7) directly against the body. An independent claim is also included for a fuel
injection valve comprising a high pressure sealing.

Abstract (de)
Ein Brennstoffeinspritzventil (2) dient als Injektor für Brennstoffeinspritzanlagen von luftverdichtenden, selbstzündenden Brennkraftmaschinen. Das
Brennstoffeinspritzventil (2) weist eine Hochdruckabdichtung (1) auf, die die Verbindung eines Steuergeräts (44) mit einer Betätigungseinrichtung
(38) ermöglicht, wobei ein Austreten von Brennstoff aus dem Ventilgehäuse (37) durch die Hochdruckabdichtung (1) verhindert ist. Hierfür weist die
Hochdruckabdichtung (1) ein schrägverzahntes Profil (14) auf, das eine formschlüssige Verbindung mit einem Körper (3), der in das Ventilgehäuse
(37) eingesetzt ist, ausbildet. Ferner ist ein Bund (18) eines Dichtbolzens (11) gegen den Körper (3) gepresst, um eine hochdruckbeständige
Abdichtung zu erzielen.
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